
De wedstrijd komt steeds dichterbij,
wij als bestuur maar ook de werkgroep
is hard bezig om alles te regelen en in
goede banen te leiden. Maar we kunnen
altijd nog handjes gebruiken. Dit mag
ook alleen op de wedstrijddagen zelf zijn.
Dressuur: 3 mei paarden (selectie), 4
mei pony's, paarden en 4-tallen.
Springen: 10 mei paarden, 11 mei pony's
beide selectie.

Werkgroep helpende handjes heeft op
het terrein aan het snoeien geweest,
binnenkort willen we een begin maken
aan het clubgebouw leeg te maken. Er
liggen op dit moment veel oude, kapotte
spullen.

Werkgroep activiteiten en ponyclub zijn
beide bezig met het organiseren van
verschillende clinic's en een workshop
frontriem/zadelsieraad/paardenhaar
sieraad maken, deze zal
hoogstwaarschijnlijk in oktober gaan
plaatsvinden.

Hoi!

Wij zijn Jente en Kingston en sinds
kort lid van Concordia florebit. We
zijn druk aan het trainen om
samen onze doelen te bereiken en
hopelijk binnenkort aan te sluiten
bij de vereniging lessen! 

Lekker knuffelen, samen trainen,
trucjes leren of vooral heel veel
eten is iets waar je Kingston
wakker voor kan maken😋. 
Verder vinden wij het allebei erg
leuk om te springen en nieuwe
dingen te leren! 

We staan altijd open voor een leuk
gesprek en nieuwe contacten in de
paardenwereld😊

Wie weet tot snel!

Groetjes van ons!  
Jente & Kingston
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Wat gebeurd er achter de schermen...

Voorstellen lid

B E K I J K  O O K  O N Z E  W E B S I T E  V O O R  D E  K O M E N D E  A C T I V I T E I T E N

9 maart Crosstraining o.l.v. Ilonka Kluytmans
17 maart Carrousel les o.l.v. Nienke Otjens
21 maart Bingo bij Stal 't Sander
6 april Eventing Etten-Leur L/M/Z Paarden
13 april Eventing Etten-Leur pony's/B-paarden
19 april Proefgerichte clinic o.l.v. Janine van
Oosterum
26 april Crosstraining o.l.v. Ilonka Kluytmans
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Jente

Status gemeente

Op de algemene ledenvergadering 24
januari jl. hebben we gestemd over de
samenwerking met de scouting, hier
kwam naar voren dat dit niet passend is
bij onze visie. Het zou onze groei en
mogelijkheden tot activiteiten in de weg
staan. Maar ook het financiële plaatje
speelde hierbij een rol.  Op maandag 10
februari zijn wij samen met Walter van
Rabo Clubsupport en de  gemeente om
tafel gegaan hoe nu verder zonder de
scouting. 

In overleg met de gemeente hebben we
een fase 1 en fase 2 constructie opgezet.

Fase 1: De bodem
Wat hebben wij nodig om van ons huidig
terrein een volwaardige wedstrijd
locatie te maken.

Fase 2: Het clubgebouw
Ons huidig clubgebouw voldoet niet
meer aan de huidige verwachtingen van
een clubgebouw. 

Hiervoor moeten we een plan gaan
schrijven hoe we als vereniging het
gebouw gaan renoveren dan wel een
nieuw gaan plaatsen.

Op 10 maart hebben we opnieuw een
tekensessie staan op het terrein op zo'n
optimaal mogelijk manier in te delen.

 Heb je nog imput laat het ons zeker
weten.

Wist je dat...
Jezelf tegenwoordig op onze website
ook je eigen kan via de aanmeldpagina
voor activiteiten .

Onze vernieuwde nieuwsbrief
tegenwoordig elke eerste zondag van
de maand komt.

De notulen van de vergaderingen altijd
per mail gestuurd worden maar ook
terug te vinden zijn op de website.

Wij als bestuur allemaal een apart
aanspreekpunt zijn voor iets...
Benieuwd bij wie je moet zijn? Kijk op
de website onder het kopje 'Bestuur'.

Heilke en Cassandrah zijn 20 februari
naar een informatie avond geweest
vanuit Rabo Clubsupport om de
vereniging 'financieel gezond' te houden.
Cassandrah heeft hier uitleg mogen
geven hoe wij als vereniging de 1-op-1
begeleiding van clubsupport ervaren om
ook andere verenigingen te inspireren.

Activiteiten maart/april



Springen
Lieke Wouters reed met Millstreet's
Stuufke een prachtig foutloos rondje
met 82 stijlpunten, helaas in de barrage
werden er 8 strafpunten berekend wat
alsnog resulteerde in een prachtige 10de
plaats.

Aniek van Aert mocht ook aan het
springen deelnemen met Ruja's Seph, ze
hadden een mooi foutloos basis rondje,
in de barrage liet ook Seph niet alle
balken liggen wat resulteerde in 4
strafpunten.

Imke van Zimmeren reed in de klasse
DE-90 cm een net rondje, ze had helaas
een balkje in het basisparcour.

Renske Monden en Hilando mochten ook
voor het spring. Ze kwamen uit in de
klasse DE-80, ook Renske kwam helaas
over de finish met 4 strafpunten.

Hey allemaal, 

Even een stukje voor in de voorstel
ronde.

 Mijn naam is Danielle en ben 25
jaar, woonachtig in Sint Willebrord.
Ik heb 2 paarden waarmee ik mijn
hobby kan uitoefenen, daarnaast
werk ik op een autosloperij en in
mijn vrije uurtjes geef ik ook nog wat
les. 

Ik heb een 12 jarige ruin en een
merrie (een half zus, uit de zelfde
merrie) van bijna 3. 

Over het al gemeen ben ik meer te
vinden in de springsport maar zo af
en toe pak ik ook eens een dressuur
wedstrijd mee. Ook geniet ik erg van
het rijden in de bossen.
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Dressuur
Aniek van Aert heeft maar liefst met 3
pony's deelgenomen met haar pony
Gesa's Farina een prachtige proef
gereden in de klasse C L1. Ze stonden
lang op de eerste plaats, helaas heeft de
laatste combinatie haar naar op de 2de
plek gezet. Met Ruja's Seph behaalde ze
een 5de plaats & met Gomes een 8ste
plaats.

Renske Monden reed met Hilando in de
Klasse D/E-L1 naar een mooie 12de plek.

Celeste Post reed met Macho in de zelfde
klasse als Renske naar een 20ste plek.

Nienke Otjens heeft met haar paard
Lenoir hele sterke proeven gereden in de
klasse Z1 en ook dit was goed voor een
2de plaats. Ze heeft hiermee een ticket
naar het NK en Indoor Brabant.

Viertal en vereniging
Ons lid Celeste Da Silva deed mee met
haar paard Ruby Saturday in het viertal
Queens  met de kür op muziek in de
klasse M. Ze behaalde een prachtige
zilveren medaille  op de
kampioenschappen.

Op zondag 26 januari reden onze 2
viertallen prachtige proeven. Er zijn
mooie individuele dressuurproeven en
goede spring rondes gereden, wat
resulteerde dat het ABC viertal
Ponyfriends  een mooie 4e plaats heeft
behaald, en het CDE viertal Fantastic4
op een mooie 5e plaats geëindigd!

Brabantse Kampioenschappen Indoor

Voorstellen Lid
Daniëlle Derks
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Terugblik Algemene
ledenvergadering

24 januari, jl. hebben we de algemene
ledenvergadering gehad. Hierin is een
terugblik geweest op 2024 en is de
contributie besproken. Daarnaast is er
ook een wisseling geweest in het bestuur
Mariska Konings en Kim van de Noort
zijn afgetreden. We hebben hiervoor
mogen verwelkomen als secretaris
Heilke de Been en als bestuurslid Nikita
van As- von Franquemont. De volgende
staat gepland op 22 augustus 2025.


